
14 september 2017 

De Raad van de Gemeente Epe in vergadering bijeen. 

Overwegende dat, 

1. De aangekondigde vliegroutes van vliegveld Lelystad over een groot deel van het 
grondgebied van Gemeente Epe zullen gaan. 

2. De aangekondigde hoogte van de overvliegende vliegtuigen 1.800 meter zal zijn. 

3. De impact van het geluid van vliegtuigen, stationair, op deze hoogte door de 
verantwoordelijke instanties als niet storend wordt gepresenteerd. 

4. Dat vliegveld Lelystad de komende jaren flink zal uitbreiden waardoor het nu 
aangekondigde aantal vliegbewegingen substantieel zal toenemen. 

5. Deze vliegroutes bij de bevolking tot zorgen leiden over onder meer geluidshinder 
en -overlast en milieu-impact, maar tevens de veiligheid ter discussie staat. 

6. De exacte impact van de aangekondigde vliegroutes voor Gemeente Epe en haar 
burgers niet duidelijk is. 

Roept op tot, 

1. Het samenstellen van een forum voor 15 oktober 2017, bestaande uit deskundige 
ambtenaren, raadsleden en betrokken, bijvoorkeur ook deskundige, burgers uit 
onze gemeente en vertegenwoordigers van belangenverenigingen.  

2. Dit forum de taak te geven zo snel mogelijk een onafhankelijke impactanalyse, 
specifiek voor Gemeente Epe, op te leveren met betrekking tot de voorgenomen 
vliegroutes. En indien nodig hiervoor ook externe expertise in te zetten. 

3. Het beschikbaar stellen van een budget voor het forum, te gebruiken voor interne 
en externe kosten, van €10.000,- 

En gaat over tot de orde van de dag 

Jan Willem Vos 
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